

複習 5 以內的數 (二)

漂亮的小花

請你數一數下面各圖中花朵的數量，然後把相同數量的方格填上顏色。

The worksheet contains four flower counting exercises arranged in a 2x2 grid. Each exercise shows a group of flowers on a patch of grass with a row of five empty boxes below for counting.

- Top Left:** A group of 5 red flowers with yellow centers. Below them is a row of 5 empty boxes.
- Top Right:** A group of 3 yellow flowers with orange centers. Below them is a row of 5 empty boxes.
- Bottom Left:** A group of 2 red flowers with white centers and yellow centers. Below them is a row of 5 empty boxes.
- Bottom Right:** A group of 4 pink flowers with yellow centers. Below them is a row of 5 empty boxes.

複習 6 以內的數 (三)

參觀動物園

小男孩去參觀動物園，他必須順着動物數量是 6 的路線走，請你用線把正確路線畫出來。



複習 7 以內的數 (二)

各種各樣的小花

請你分別數一數下面每個花盆裏有多少朵花，然後把正確的數字圈起來。



5 6 7



4 5 6



5 6 7



5 6 7

複習 8 以內的數 (二)

小球員

請你看一看小球員身上的數字，然後用線把小球員跟相同數字的球衣連起來。



複習 9 以內的數 (六)

畫一畫

請你按照每個方框右下角的數字，在框裏畫出和數字一樣多的物品。

9	7
5	6